
Ordinær generalforsamling 2024 

Rudkøbing Tennisklub 

Torsdag d. 21. marts kl. 19.00 

Referat: 

1. Valg af dirigent og referent  

 Formand bød velkommen 

 Ralf valgt til referent - konstaterede at generalforsamlingen er lovligt indkaldt 

 Henrik valgt som referent 

 
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år ved formand Jesper Laage Kjeldsen: 

Padelbane 2 er hjemme - håber vi - med nedenstående finansiering 

Fynske Banks Fond 150.000 

DIF/DGIs Foreningspulje 60.000 

Nordea Fond 50.000 

Halbergs Familiefond 25.000 

LAG 200000 

I alt 485.000 
 

En placering af banen ved siden af klubhuset blev alt for dyr, så den placeres 
FORHÅBENTLIG der, hvor der nu er en gammel slidt slåmur ved bane 4 og 5 - denne skal 
nedbrydes ved medlemmers hjælp. 
Vi er udfordret ift. at overholde frister for anvendelse af penge, men vi håber at komme i 
gang med det indledende arbejde, så alle frister kan overholdes. 
Vi har netop ansøgt om byggetilladelse ved Langeland Kommune. 

 

Klubbens egenkapitalen er også sådan cirka retableret (300.000), siden vi investerede i 
padelbane 1. 
Vi er omkring 225 medlemmer, hvilket stadigvæk i runde tal er + 50% i forhold til tiden før 
padelbanen. 
Vi har også med padel fået en anden aldersfordeling – til gavn for fremtiden. 
Turneringspadel er rykket indendørs - og der kan vi ikke være med. Vores opland er for 
lille til så store investeringer. Til gengæld kan vi om kort tid forhåbentlig tilbyde 2 
padelbaner og 4 tennisbaner til billige penge for både medlemmer og besøgende. 

 

Det er vigtigt at huske, at vores klub indeholder både tennis og padel. Vi måtte bruge hele 
tennisklubbens formue på +300.000 kr. da vi etablerede den første padelbane. Tennis og 
padel supplerer hinanden godt og rigtig mange medlemmer spiller begge dele. Det er 
samtidig et begrænset antal medlemmer, som kun spiller tennis. 
Tennisklubben er den organisatoriske base. Her ser vi gerne flere padelspillere, men 
derom senere. 



Tennisspillere har også i større grad en tradition for at snakke lidt efter spil. Det er en vigtig 
social dimension, som gerne må smitte lidt mere af på padelspillere. 

 

På landsplan har succesen for padel givet udfordringer for DTF. 
Det er fint nok, at tennissporten hjælper padeltennis i gang. DTF har brugt fremgang på 
padel til positiv historie for tennis 

Der har vi hele tiden støttet Dansk Padel Forbund og været medlem 

DTF har desværre spærret for DPF i forhold til DIF 

Det er derfor glædeligt for os alle, at der er en udvikling i gang i DTF- håber vi – med ny 
formand i lørdags. 

 

I vores lille andedam har vi set en positiv udvikling med tennis - vi har en stabil og meget 
aktiv ungdomsafdeling: 

- Mange meget aktive trænere og hjælpere 

- Vi har nu flere turneringshold 

- Og efter mange år uden turneringshold for voksne, igen et seniorhold – med 
unge seniorer 
- Det har skabt et forbilledligt sammenhold blandt de unge og resulteret i 
mange tilskuere på anlægget til fynsseriekampene 
 

Ved sidste års generalforsamling fortalte vi lidt om, hvad nye boliger syd for Strandbakken 
kunne betyde. 
Vi har nu en dialog med kommunen og ved: 

- At der ikke er planer, som involverer vores anlæg 

- At tennisbanerne syd for Strandbakken ikke skal flyttes i forbindelse med 
den nuværende udstykningsplan 

- At der ikke er sket mere med andet projekt mellem Teglbakken og 
Strandbakken. 
- At kommunen end ikke har afsat midler til en planlægning om at flytte os ud 
til Ørstedsskolen og 

- At kommunen slet ikke har penge til at flytte vores anlæg. 
 

Umiddelbart tegner vores fælles fremtid sådan set lys, men er der mørke skyer i 
horisonten i forhold til det frivillige arbejde? 

 

Både medlemmer og forældre hjælper meget til i forhold til det praktiske – og mange tak 
for det. 
Men foreningen bør også have en aktiv bestyrelse med: 

- mange kompetencer, 
- en god aldersspredning og 

- en vis kønsfordeling 

- Både padel- og tennisspillere 

Det skal blive bare lidt bedre....... 
 

Og i forlængelse af det har jeg meddelt de andre i bestyrelsen, at jeg fratræder som 
formand på generalforsamlingen. 
Jeg smækker ikke med døren, men jeg synes, at der skal en anden type ind som 
formand/forperson. En, som kommer mere på anlægget, som er mere udadvendt osv. 



Jeg bliver i bestyrelsen 1 år mere som lovet, og jeg fortsætter også som kasserer 1 år 
mere. 

 

Jeg har sammen med resten af bestyrelsen forhåbentlig gjort en lille forskel i forbindelse 
med at tage over efter Marianne. 
Vi startede i hvert fald med at bruge alle klubbens penge … 

Heldigvis var etableringen af padelbane 1 som forventet en gevinst for klubben. Og nu 
kommer så bane 2. Vi har også til rædsel for en del introduceret Klubmodul og måske 
kommer inden så længe et elektronisk adgangssystem til baner og lys? 

 

Til allersidst vil jeg takke bestyrelsen for et godt samarbejde i det forløbne år. Vi har og 
skal have hyggelige møder, hvor vi finder løsninger. Og alle byder ind. 

o Spørgsmål til leje af banerne hos kommunen - kommunen er 
ved at sætte matriklen af - vi skal ikke selv stå for dette. 

 Beretningen godkendtes 

 
3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse og fremlæggelse af 
budget for det kommende år  

 Se bilag på forsiden af hjemmesiden - det kan fremhæves at: 
o 373.000 kr. i indtægter - små 24.000 kr. mindre end i 2022 
o Udgifter og indtægter i hallen er stort set identiske med 2022 
o 310.000 kr. i udgifter - hvilket giver et overskud på 63.000 mod 

det endnu større overskud på 133.000 i 2022. 
o Klubbens egenkapital 280.000 kr. 

 

 Regnskabet godkendtes 
 

 Fremlæggelse af budget 2024 - se bilag på forside af hjemmesiden 
o Forsigtigt skøn ift. kontingent og øvrige indtægter 
o Skønnet resultat 2024: Overskud 44.500 kr.  

 
o Budget godkendt 

 
4. Fastsættelse af kontingenter mv.  

o Uændret 

 
5. Valg af bestyrelse og suppleant  

o På valg er John, Henrik og Christian - John ønsker ikke genvalg 
o Genvalg til Christian og Henrik 
o Bestyrelsen foreslår nyvalg af Jan Thygesen 
o Genvalg til Dorthe Andersson 



 
6. Valg af revisor og revisor suppleant  

o Genvalg af Bjarne Bay 

 
7. Behandling af indkomne forslag   

Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 

Bestyrelsen foreslår, at generalforsamlingen godkender etablering af padelbane på den 
nordlige side af bane 4 og 5, idet finansieringen med tilskud fra LAG-midlerne nu er på 
plads. Bestyrelsen bemyndiges til at underskrive aftaler om køb og etablering af banen. 
Generalforsamlingen godkender samtidig, at bestyrelsen om nødvendigt kan benytte op til 
25.000 af klubbens egne midler til etableringen. 

o Godkendelse fra generalforsamlingen til at arbejde videre hermed. 

  
8. Eventuelt  

o Opfordring til at få ordnet tilgang til toiletter og få gravet vandslanger 
ned - kan vi i det hele taget gøre anlægget mere indbydende? 

o Diskussion om hvordan man som forening aktiverer flere 
medlemmer/forældre 

o Den gode idrætsopdragelse/tennisopdragelse - hvordan får vi gjort 
tennissporten attraktiv - også for ikke elitespillere. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og formanden takkede dirigenten for kyndig ledelse 
af generalforsamlingen. 

Formanden takkede John for et mangeårigt bestyrelsesarbejde. 

 


